



tallis vocalis

Tudor Moments

都鐸時刻

TALLIS VOCALIS
WILLIAM CHUNG CONDUCTOR

30 JAN 2016 (SAT) 6PM
ST. ANDREW'S CHURCH,
TSIMSHATSUI, HONG KONG

Tallis Vocalis is Hong Kong's first vocal ensemble dedicated to the performance of early and Renaissance music. Founded in 2013 by local choral enthusiast Raymond Choi, the ensemble gathers 20 of the territory's leading choral singers. The group's repertoire focuses on the great Renaissance polyphony of the 15th and 16th centuries, with the occasional foray into early Baroque and contemporary music. The ensemble worked with British conductors Andrew Griffiths (*Stile Antico*) and Christopher Watson (*The Tallis Scholars*) in their first two concerts in 2014 and 2015.

塔利斯合唱團是香港首個致力演繹早期及文藝復興音樂的合唱團體，於2013年由本地資深合唱界工作者蔡明翰先生集合本地二十位合唱者組成。合唱團主力演繹十五及十六世紀文藝復興時期的複調音樂，偶爾亦會演唱早期巴洛克和現代作品。合唱團於2014年及15年先後與英國古風合唱團的安德魯·格里菲斯和塔利斯學者的克里斯多夫·華生的指揮下舉行音樂會。



Following our debut concert of English Renaissance music in November 2014, Tallis Vocalis will be performing more music from Tudor England in this short one-hour concert at the beautiful setting of St. Andrew's Church. Featuring some of the best music written by Tallis, Byrd, Taverner, Sheppard, Parsons, Gibbons and Philips, this is a concert not to be missed by all vocal music lovers!

塔利斯合唱團繼前年十一月首演音樂會演唱英國文藝復興音樂後，將於本月底的簡短音樂會上再次演繹都鐸王朝時期的音樂。以塔利斯、拜爾德、塔維納、謝帕德、帕爾信、紀邦士及菲立斯等作曲家的音樂為號召，合唱愛好者萬勿錯過！

PROGRAMME 曲目

Philips	<i>Ascendit Deus</i>
Taverner	<i>Quemadmodum</i>
Taverner	<i>Dum transisset Sabbatum I</i>
Tallis	<i>Salvator mundi I</i>
Gibbons	<i>O Clap Your Hands</i>
Byrd	<i>Iustorum animae</i>
Sheppard	<i>The Lord's Prayer</i>
Tomkins	<i>When David Heard</i>
Parsons	<i>Ave Maria</i>



William Chung
鍾偉亮
Conductor 指揮

Best conductor at the 2012 Busan Choral Festival and Competition
2012年釜山國際合唱節最佳指揮

30 JAN sat 6pm

St. Andrew's Church

138 Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon
九龍聖安德烈堂
尖沙咀彌敦道138號

House Programme Coupon
場刊換領券

\$100

FREE (Full-time students 全日制學生)

Online booking 網上訂購

www.tallisvocalis.com

tickets@tallisvocalis.com

Enquiry 92302870

Follow us on

